
Pan Bogusław Dębski: „Cieszę się, że staracie się Państwo przyśpieszyć 

harmonogram ogłaszania konkursów i mam nadzieję, że będzie to dotyczyć 

infrastruktury w opiece zdrowotnej. Przypominam, że w przyszłym roku zapowiadane 

są konkursy w NFZ. Dlatego proponuję ogłosić konkurs uzupełniający, który pomoże 

wielu jednostkom sprostać wymogom. Byłby to mały konkurs na potrzeby jednostek 

opieki zdrowotnej z limitem do 3 mln na infrastrukturę oraz 2 mln na zakupy sprzętu. 

Czy istnieje możliwość przyśpieszenia takiego konkursu? Proszę to uwzględnić, 

ponieważ mapa potrzeb podlega cały czas uściśleniom, krytyce, zmianom, jeżeli 

będziemy czekać, to nie wiem, czy do końca przyszłego roku uporamy się z 

ogłoszeniem konkursu, a przecież trzeba jeszcze dać czas na złożenie i ocenę 

wniosków. 

- Kolejna sprawa: Zarząd miał się zastanowić, jak zrealizować projekt dotyczący 

naprotechnologii, czy wiadomo cokolwiek w tej sprawie? 

- Ciągle niejasna jest sprawa dotycząca decyzji środowiskowej w sprawie lotniska 

regionalnego. Czy jest już decyzja co do lokalizacji? Co wiadomo w tej sprawie?” 

 


